
اردوگاه آبی

 هشدار نرم مجتبی به بازیکنان 

آماده باشید،فیکس می شوید

تمرینـــات اســـتقلال از امـــروز آغـــاز خواهد شـــد و 
جبـــاری و همکارانش بازیکنان را زیـــر نظر خواهند 
گرفـــت تا بـــرای بـــازی بـــا چادرملـــو آماده شـــوند. 
تمرین دیروز اســـتقلال به دلیل خستگی بازیکنان 
 تعطیـــل بـــود، امـــا صحبت هایـــی کـــه بعـــد از برد 
پر گل اســـتقلال مقابل آلومینیـــوم از زبان مجتبی 
جبـــاری بیـــرون آمده بســـیار قابـــل توجه اســـت. 
ســـرمربی جـــوان اســـتقلال خطـــاب بـــه بازیکنان 
تیمـــش گفتـــه کـــه اهمیتـــی بـــه نام هـــا نمی دهد 
و بازیکنانـــی را در ترکیـــب اصلـــی اســـتقلال به کار 
خواهـــد گرفـــت کـــه از آمادگـــی کافـــی در تمرینات 
برخوردار باشـــند. این جمله ممکن اســـت خطاب 
بـــه برخی دانه درشـــت ها یا بـــه اصطـــلاح بازیکنان 
بزرگ و ستاره استقلال باشـــد که عملکرد مطلوبی 
در فصـــل جـــاری نداشـــته و هرگـــز موفق نشـــدند 
اســـتقلال را در مســـیر درســـت خـــود قـــرار دهند. 
برخی بازیکنان دانه درشـــت در اســـتقلال در فصل 
جاری بشدت به ســـوهان روح هواداران این باشگاه 
تبدیـــل شـــده اند و به همیـــن دلیل هم ســـرمربی 
اســـتقلال در تـــلاش اســـت بـــه همـــه بفهماند که 
نام هیـــچ بازیکنـــی او را تحـــت تأثیر قـــرار نخواهد 
داد و تنهـــا چیزی کـــه منجر به حضـــور بازیکنان در 
ترکیب اصلـــی اســـتقلال خواهد شـــد آمادگی آنها 
در تمرینـــات اســـت. حالا باید دید بـــا این اظهارات 
اســـتقلال در چه مســـیری قرار خواهـــد گرفت و آیا 

بی انگیزه هـــا بـــا انگیزه خواهند شـــد؟
 

  جلسه جباری و دستیاران 
در روز تعطیلی تمرین

تمرین دیروز اســـتقلال با تصمیـــم مجتبی جباری 
تعطیـــل شـــد تـــا بازیکنـــان و اعضـــای کادر فنـــی 

اســـتراحت کنند. 
البته طبق خبرهایی که رسید جباری و همکارانش 
استراحتی نداشتند و نشســـتی در این راستا برگزار 
شـــد و مربیان اســـتقلال بـــه بررســـی وضعیت این 
تیـــم پرداختنـــد. گفتـــه می شـــود در ایـــن جلســـه 
جبـــاری و همکارانش به بررســـی ترکیـــب این تیم 
برای بازی آینـــده مقابل چادرملـــو پرداخته و درباره 
تک تـــک بازیکنـــان به آنالیـــز و بحـــث پرداختند تا 
نفرات مـــورد نظر بـــرای بازی بـــا چادرملـــو انتخاب 

 . ند شو
با توجه به حضـــور چراغپور در کادر فنی اســـتقلال 
جبـــاری بـــا دقـــت بیشـــتری می توانـــد وضعیـــت 
بازیکنـــان را مـــورد تجزیـــه و تحلیـــل قـــرار دهد که 
همین اتفاق هم رخ داده و در نشســـت روز گذشته 
مربیـــان اســـتقلال وضعیت همه بازیکنـــان به طور 
دقیق بررسی شـــده است. البته بخشـــی از جلسه 
دیـــروز به چگونگـــی برگزاری تمرینات نیز گذشـــته 
اســـت و قرار اســـت از امـــروز دور جدیـــد تمرینات 
اســـتقلال آغاز شـــود که جبـــاری و همـــکاران برای 

روزهـــای آتـــی برنامه ریزی مطلوبـــی دارند.
 

منتظر طوفان نقل و انتقالات باشید

یک اسپانسر جذاب با استقلال 
توافق کرد

مالکان باشـــگاه اســـتقلال قصد دارند ترتیبی اتخاذ 
کنند که اســـتقلال فصل بعد بازیکنـــان درخوری را 
به خدمـــت بگیرد و از بازیکنان معمولی رها شـــود. 
این ایده مســـتلزم برخورداری از بنیه مالی مناسب 
اســـت و اگر مالکان اســـتقلال بخواهنـــد به اهداف 
خـــود دســـت یابند بایـــد حامـــی مالی بزرگـــی را به 

بگیرند. خدمت 
 در همیـــن راســـتا از باشـــگاه اســـتقلال شـــنیده 
می شـــود که با یک اسپانســـر بزرگ توافقاتی شـــده 
و قرار اســـت این شـــرکت مبلـــغ قابـــل توجهی به 
باشـــگاه اســـتقلال پرداخت کند و این باشـــگاه هم 
در ازای آن تبلیغـــات شـــرکت مـــورد نظـــر را انجـــام 
دهد. درباره رقمی که باشـــگاه اســـتقلال با شرکت 
مورد نظـــر به توافق رســـیده، نقل هـــای متفاوتی به 
گوش می رســـد، امـــا صحبـــت از یک توافـــق مالی 
بزرگ اســـت که باید دیـــد این اطلاعات درســـت از 

آب در خواهـــد آمد یـــا خیر؟! 
به هـــر حـــال اســـتقلال در فصلـــی که گذشـــت به 
حـــدی ضعیف عمـــل کـــرد و بودجه های زیـــادی را 
ســـوزاند که لزوم یـــک بازنگری کلی و ســـاختن یک 
تیم جدید در این باشـــگاه بیش از هر زمان دیگری 
احســـاس می شود. اگر اسپانســـر استقلال با قدرت 
وارد گود شـــود نقـــل و انتقالاتی طوفانـــی در انتظار 
این باشـــگاه خواهد بود و چه بســـا مذاکره با برخی 
ســـتاره های لیگ برتر که کلید خـــورده به نتیجه هم 
برســـد. با مبلغـــی که در راه اســـت بـــه خوبی حتی 
می شـــود ســـتاره های تیـــم تراکتور را نیز به ســـمت 

استقلال سوق داد.
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خودزنی به سبک پیشکسوتان باشگاه استقلال

چرا درباره ماندن یا رفتن جباری مصاحبه می کنید؟

و  حســـاس  برهـــه  یـــک  در  اســـتقلال 
سرنوشت ســـاز قـــرار دارد کـــه کوچکترین 
اشـــتباهی ممکن اســـت منجر به از دست 
رفتـــن قهرمانـــی در جـــام حذفـــی شـــود. 
جامی کـــه تصاحب آن به طـــور قطع تمام 
ناکامی هـــای فصـــل را از ذهـــن هـــواداران 
این باشـــگاه پـــاک خواهد کرد. اســـتقلال 
در فصـــل هفتـــم لیـــگ برتـــر نیـــز دقیقـــاً 

وضعیتـــی مشـــابه آنچه امـــروز می بینیم را 
تجربـــه می کرد. تیـــم در لیگ برتـــر نتیجه 
نمی گرفـــت و حتی تا آســـتانه ســـقوط نیز 
پیـــش رفته بـــود و بازیکنـــان نیز قـــادر به 
پیـــاده کـــرده خواســـته مربیـــان نبودند تا 
اینکـــه مدیـــران وقـــت امیـــر قلعه نویی را 
در آســـتانه دو بـــازی پایانـــی جـــام حذفی 
ســـرمربی اســـتقلال کردنـــد و او موفـــق 
شـــد اســـتقلال را بـــا گل هـــای مجتبـــی 
جبـــاری کـــه اکنـــون در وضعیتی مشـــابه 
ســـرمربی آبی پوشان شـــده قهرمان کند. 
آن قهرمانی نیز ســـبب شـــد خاطرات تلخ 
فصل هفتم و رتبه ســـیزدهمی به یکباره از 
ذهن ها پاک شـــود و استقلال مانند رقیب 
ســـنتی که در آن فصل قهرمـــان لیگ برتر 

شـــده بود، قهرمـــان جام حذفی شـــده و 
حـــرف برای گفتن داشـــته باشـــد.

در ایـــن فصـــل اما اگـــر اســـتقلال قهرمان 
جام حذفی شـــود، دســـت بالاتری نسبت 
به رقیب ســـنتی خود خواهد داشـــت چرا 
که پرســـپولیس جامی به دســـت نیاورده و 
ممکن اســـت حتی از رســـیدن به سهمیه 
آســـیا نیـــز محـــروم شـــود. در ایـــن برهـــه 
حســـاس که جام حذفی اهمیت بسیاری 
دارد، برخی پیشکســـوتان استقلال شروع 
بـــه مصاحبه دربـــاره آینـــده کاری جباری و 
استقلال کرده اند و صحبت های متعددی 
دراین باره بـــه زبان آورده اند. روز گذشـــته 
مصاحبه هایـــی از قـــول شـــاهین بیانـــی و 
ستار همدانی در رســـانه ها به چشم خورد 

کـــه هـــر دو گفته بودنـــد مجتبـــی جباری 
تجربـــه کافـــی نـــدارد و نبایـــد فصـــل بعد 
ســـرمربی استقلال شود. اینکه جباری چه 
تصمیمی برای فصـــل آینده دارد، قطعاً یک 
موضوع شخصی است و کســـی نمی تواند 
دربـــاره آن نظـــر بدهـــد چون فقـــط خود 
جباری اســـت که می داند چـــه اهدافی در 
ذهـــن دارد اما موضوعـــی که بایـــد عمیقاً 
مـــورد توجـــه قـــرار بگیـــرد، این اســـت که 
اساســـاً چه ضرورتی دارد که پیشکســـوتان 
اســـتقلال درباره موضوع مانـــدن یا رفتن 
جبـــاری مصاحبـــه می کنند و چـــرا به این 
موضـــوع واقـــف نیســـتند کـــه اظهارنظـــر 
درباره این مســـائل جز آنکه تمرکز جباری 
و بازیکنـــان را در آســـتانه بازی هـــای مهم 

آتـــی بگیرد، نتیجه دیگـــری در پی نخواهد 
داشـــت. بنابراین لازم اســـت رســـانه های 
نزدیـــک به این باشـــگاه وارد عمل شـــده و 
جلوی چنیـــن جریانی را بگیرند تا عمیقاً از 
صحبت درباره موضوع مانـــدن یا نماندن 

جباری در اســـتقلال خودداری شـــود.
تکلمه: استقلال تا دل تان بخواهد منتقد 

پیشکســـوت دارد؛ درست برخلاف باشگاه 
پرســـپولیس کـــه اغلـــب پیشکســـوتانش 
منافـــع باشـــگاه را در نظـــر می گیرنـــد و از 
اظهـــارات اینچنینی خـــودداری می کنند. 
شـــاید یکی از دلایـــل قهرمانی های متعدد 
این باشـــگاه در ســـال های اخیر نیز همین 
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منصور نزنم

پورحیدری عاشقانه کار کرد؛ پولی برای فرزندانش نگذاشت

شجاعی: منصور پای پسرم را از فوتبال برید
دخترم در استقلال بازی نکند، کجا بازی کند؟

 اســـتقلال در این ســـال ها عاشقان 
زیـــادی داشـــته امـــا منصورخـــان 
پورحیـــدری جـــور دیگری شـــیدای 
ایـــن تیم بوده اســـت. او که به گفته 
همســـرش فریده شـــجاعی نه فقط 
خانه و ماشـــینش بلکـــه زندگی اش 
را در راه اســـتقلال داده اســـت، در 
تمامی این ســـال ها حـــق فرزندان 
و  قضاوت هـــا  خاطـــر  بـــه  را  خـــود 
چســـباندن لیبل ها نادیـــده گرفته 
اســـت تـــا موفقیت آنهـــا را بـــه پای 

رانـــت پدر و مادرشـــان ننویســـند.
در تحریریـــه ایران ورزشـــی میزبان 
فریـــده شـــجاعی بودیم، همســـری 
فعـــل  از  هـــم  هنـــوز  کـــه  عاشـــق 
گذشـــته برای منصور خان استفاده 
نمی کنـــد و جوری حـــرف می زند که 
انگار او هیچ گاه پر نکشـــیده است. 
شـــجاعی نایـــب رئیس فعلـــی امور 
بانوان فدراســـیون فوتبـــال و عضو 
هیـــأت مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال 
کـــه خدمت هـــای زیـــادی در ایـــن 
ســـال ها بـــه ورزش بانـــوان کـــرده، 
معتقـــد اســـت در ایـــن ســـال ها در 
حـــق فرزندانش اجحاف شـــده و از 
ســـختی های زندگی در کنار منصور 

پورحیـــدری می گویـــد.
  

 فرزندانتان در این سال ها 
به خاطر نام پدر و مادرشان 
چقدر نادیده گرفته شدند؟

عســـل  ســـال ها  ایـــن  تمامـــی  در 
به خاطـــر نـــام مـــن اذیـــت شـــد و با 
وجود شایســـتگی هایی که داشـــت، 
اینطـــور گفته شـــد که دختـــر فریده 
شـــجاعی اگر نفـــر اول هم هســـت، 
نبایـــد بـــرای حضـــور در تیـــم ملـــی 

انتخاب شـــود. پســـر من در فوتبال 
به خاطر دیـــدگاه منصور کـــه معتقد 
بـــود می گوینـــد پســـرش به خاطـــر 
رانت پدر به فوتبال آمده، ســـوخت. 
علـــی در جوانـــان اســـتقلال بـــازی 
می کـــرد و اتفاقـــاً هـــم بازیکن خیلی 
خوبـــی بـــود امـــا منصـــور پایـــش را 
از اســـتقلال و فوتبـــال بریـــد. گفت 
علی هـــم یکی مثـــل آتیـــلا حجازی 
یـــا محمـــد پرویـــن می شـــود و او را 
هـــم مثـــل آنهـــا نابـــود می کننـــد و 
نمی گذارنـــد کارش را انجـــام دهـــد، 
پس همـــان بهتر کـــه فوتبـــال بازی 
نکند. مـــا از این مـــدل ضربه ها زیاد 
خوردیم، من در تمامی این ســـال ها 
مقابـــل تهمت ها ایســـتادم و مبارزه 
کـــردم ولـــی همچنـــان دســـت بردار 

نیستند. الان هم قراراست استقلال 
در لیگ بسکتبال تیم بدهد وعسل 
قصـــد دارد در آن بازی کند اما باز هم 
می گوینـــد دختر عضو هیـــأت مدیره 
اســـتقلال می خواهـــد از رانـــت مادر 
اســـتفاده کند. دختر مـــن یک عمر 
اســـتقلالی بـــوده و بســـکتبال بازی 
کرده. مگرغیر از این است که عسل 
پورحیـــدری دختـــر پـــدر اســـتقلال 
اســـت؟ اگر در ایـــن تیم بـــازی نکند 
کجـــا بـــازی کنـــد؟ تحمل مـــان زیاد 
اســـت و پوســـتمان کلفت شـــده اما 
دوســـت ندارم عســـل دوبـــاره اذیت 

. د شو
 عسل  پورحیدری اگر دختر 

فریده شجاعی نبود، بیشتر در 
ورزش ایران دیده نمی شد؟

ورزش در خـــون عســـل اســـت و 
در تمامـــی رشـــته هایی کـــه بـــازی 
کـــرده موفـــق بـــوده اســـت. او بـــا 
قهرمانی هایـــی که در گلـــف رقم زد 
نه تنها خودش بلکـــه من و منصور 
هم گرین کارت امریـــکا را گرفتیم. 
او بعـــد از ایـــن اتفـــاق در باشـــگاه 
گلکســـی امریـــکا بســـکتبال بـــازی 
می کـــرد و زمانـــی که به این کشـــور 
رفتیم به منصور پیشـــنهاد مدیریت 
آکادمی باشـــگاه گلکســـی را دادند 
کـــه او بـــه من و عســـل گفـــت اگر 
شـــما می مانید بمانیـــد اما من یک 
لحظـــه هم در اینجـــا نمی مانم و به 
ایران برمی گردم. بعد از بازگشـــت 
مـــا عســـل در امریـــکا بســـکتبال 
بازی می کـــرد که اتفاقـــاً موفق هم 

بـــود و کاپ اخـــلاق دانشـــجویان 
جهـــان را هـــم گرفت. بـــا عملکرد 
خوبـــی کـــه در امریـــکا داشـــت به 
تیـــم ملـــی ایـــران دعوت شـــد و در 
چنـــد تورنمنت بـــه میـــدان رفت. 
بـــه رغم اینکه خودشـــان عســـل را 
انتخـــاب کرده بودنـــد و عملکرد او 
در امریـــکا برهیـــچ کس پوشـــیده 
نبود، مدام او را برچســـب می زدند 
کـــه به خاطـــر مـــادرش کـــه نایـــب 
رئیس بانوان فدراسیون بسکتبال 
اســـت بـــه تیم ملـــی دعوت شـــده 
اســـت، همین موضوع هم بشدت 
روحیه عســـل را به هـــم ریخته بود 

و او را آزار مـــی داد.
 علاوه بر شیرینی هایی که داشت، 
زندگی در کنار منصور پورحیدری 

چه سختی هایی داشت؟
در کنار منصور زندگی کردن سخت 
بود. مـــن دانشـــجوی دکتـــرا بودم 
و دو فرزنـــد داشـــتم. بـــرای مثال از 
این ســـر تا آن ســـر میـــز ناهارخوری 
پـــر از جـــزوه و کتاب های مـــن بود، 
یـــک دفعـــه منصـــور زنـــگ خانـــه را 
مـــی زد و با 20 تا30 بازیکـــن به منزل 
می آمـــد و مـــن در کســـری از ثانیـــه 
بایـــد میـــز را جمع و جـــور می کردم 
و آمـــاده پذیرایـــی از آنها می شـــدم. 
منصور تمـــام زندگی اش اســـتقلال 
بود، شـــبانه خانه خـــود را فروخت 
و بـــه بازیکـــن تیـــم داد کـــه مقابل 
بـــرود.  میـــدان  بـــه  پرســـپولیس 
ماشـــینش را هـــم فروخـــت و بلکه 
زندگـــی اش را داد. وقتـــی از دنیـــا 
رفت یک ریـــال هم بـــرای بچه های 
خـــودش باقـــی نگذاشـــت و حتـــی 
مطالبـــات او را هـــم باشـــگاه هنـــوز 

نداده اســـت.
 در این مدت که در هیأت 

مدیره باشگاه استقلال بودید، 
پیگیر مطالبات ایشان نشدید؟

 حـــالا که خـــودم در هیـــأت مدیره 
پیگیـــر  شـــتم  ا د قصـــد  هســـتم 
مطالبـــات منصور شـــوم اما پســـرم 
کـــه بالاخره بچه همان پدر اســـت، 
قســـمم داده تـــا زمانـــی کـــه عضـــو 
هیـــأت مدیـــره باشـــگاه اســـتقلال 
هســـتم، حرفی از مطالبات منصور 
نزنم. 10ســـال پیش دو قرارداد یکی 
بـــه مبلـــغ 200 و یکی 250 داشـــت. 
زمانی کـــه منصور در اوج کســـالت 
بود، در بیمارســـتانی بســـتری شد 
که250 میلیـــون هزینه برداشـــت. 
باشـــگاه اســـتقلال این هزینه را داد 
و مـــا هـــم کلی خوشـــحال شـــده و 
حتی تشـــکر و قدردانـــی کردیم اما 
بعداً که اقـــدام کردیم مبلغ قرارداد 
او را بگیریـــم بـــه ما گفتنـــد هزینه 
بیمارســـتان به جای قرارداد است. 
فقط گفتند مبلغ قرارداد دویســـت 
و پنجاهـــی را می دهنـــد، زمانی که 
آجرلـــو آمد گفـــت نمی توانند مبلغ 
مطالبـــات را مطابـــق روز میلیاردی 
بدهنـــد. بنابرایـــن از آنجایـــی کـــه 
اســـتقلال  در  ســـال   50 منصـــور 
خدمـــت کـــرد امـــا نـــه بیمـــه و نه 
حقوق داشـــت به ما گفتند تنها راه 
این اســـت که با علی یک قراردادی 
ببندند و ماهی 20 تـــا30 میلیون به 
او پرداخت کنند کـــه این کار را هم 

. ند نکرد

 سید حسین برترین دروازه بان آسیا شد

حسینی در کنار رونالدو و ریاض محرز
از استوری مبهم تا قول برای تمدید قرارداد

استقلال رضاییان را از دست نمی دهد

در میـــان بازیکنـــان ایرانـــی حاضـــر در 
لیـــگ نخبگان فوتبال آســـیا تنها ســـید 
حسین حســـینی موفق شـــد به واسطه 
مهارهای متعدد خود در قاب چشـــمان 
کارشناســـان فوتبال آســـیا قرار بگیرد و 
برتریـــن دروازه بان در مهارهـــا انتخاب 
شـــود. حســـینی در لیگ نخبگان آســـیا 
عملکـــرد بســـیار درخشـــانی داشـــت و 
بـــا اینکـــه تـــلاش او منجر بـــه موفقیت 
ویـــژه ای بـــرای اســـتقلال نشـــد امـــا در 
یـــک  شـــماره  واکنش هـــای  هرحـــال 
اســـتقلال ســـهمی قابل توجه در صعود 
ایـــن تیـــم بـــه مرحلـــه بعـــد داشـــت تا 
اســـتقلال در حالی که پرســـپولیس هم 
در گروهش قرار داشـــت بـــه تنها تیمی 
تبدیل شـــود که از کشـــورمان به مرحله 

حذفـــی ایـــن رقابت ها مـــی رود. 
حســـینی نه تنهـــا در رقابت هـــای لیگ 
مســـابقات  در  بلکـــه  آســـیا  نخبـــگان 
داخلی نیز یکی از ارکان اصلی استقلال 
محسوب می شـــود و با اینکه گاهاً برخی 
هـــواداران کـــه از جایی خـــط می گیرند 
علیـــه ایـــن دروازه بان شـــعارهایی ســـر 

از  زعـــم بســـیاری  بـــه  امـــا  می دهنـــد 
کارشناســـان اگـــر حســـینی در ترکیـــب 
اســـتقلال این همه واکنـــش در جهت 
بســـته نگه داشـــتن دروازه اســـتقلال از 
خود نشـــان نمی داد چه بســـا استقلال 
بـــه جـــای یکـــی از تیم هـــای هـــوادار، 
نساجی و مس رفســـنجان در موقعیت 

خطرنـــاک ســـقوط قـــرار می گرفت. 
بـــدون شـــک حســـینی از شایســـتگی 
کافی برخوردار اســـت تا بـــا این عملکرد 
از ســـوی مدیران اســـتقلال بـــه عنوان 
اولیـــن گزینه هـــا بـــرای تمدید قـــرارداد 
مـــورد مذاکره قرار بگیرد و در اســـتقلال 
فصـــل آتی نیـــز حضور داشـــته باشـــد. 
البته حســـینی عاری از اشـــتباه نیست 
امـــا پـــر واضـــح اســـت کـــه او در میان 
برترین هـــای پســـت خـــود قـــرار دارد و 
اســـتقلال همچنان می توانـــد از وجود 
چنیـــن دروازه بانی نهایت بهـــره را ببرد. 
در بخشـــی از آمـــار مســـابقات لیـــگ 
نخبگان آسیا، ســـالم الدوساری با 10 گل 
برترین گلزن لقب گرفته اســـت. ریاض 
محـــرز بـــا 8 پـــاس گل بهترین پاســـور، 
کریســـتیانو رونالدو با 37 شوت در صدر 
برترین ها و ســـید حسین حسینی با 48 
واکنش تبدیل بـــه برترین دروازه بان به 

لحـــاظ مهار موقعیت شـــده اســـت.

رامین رضاییان با انتشـــار یک استوری 
کـــه در آن گفته بود امیـــدوارم فصل 
برای مـــن و اســـتقلال بـــه بهترین 
شـــکل ممکـــن تمـــام شـــود، بـــه 
شـــایعات مربوط به جدایی خود 
از این باشـــگاه دامن زده است. 
شـــاید اگـــر رضاییـــان در ایـــن 
اســـتوری از جمـــلات دیگری 
چنیـــن  می کـــرد،  اســـتفاده 
برداشـــتی در ذهـــن متبـــادر 
نمی شـــد که او احیانـــاً قصد دارد 
در پایـــان فصل از اســـتقلال جدا شـــود. 
به هرحال رامین در اســـتقلال عملکردی 
درخشـــان داشـــته و یکی ازعوامل تیمی 
بـــوده کـــه حتی تـــا آســـتانه ســـقوط نیز 
پیش رفت اما شـــاید تلاش او و بازیکنانی 
همچـــون حســـینی، اندونگ و چشـــمی 
موجب شده که اســـتقلال اوضاعی بدتر 
از ایـــن پیدا نکند. به هرحـــال باید به این 
نکته توجه داشـــت که مســـئولان باشگاه 
اســـتقلال قدر چنین بازیکنی را می دانند 
و بـــا اینکـــه رامین آخـــر فصـــل می تواند 
بـــه تیـــم دیگـــری بـــرود و عمـــلاً بازیکن 

اســـتقلال نیســـت اما مســـئولان باشگاه 
اســـتقلال از مدت ها قبل بـــا این بازیکن 
صحبت هایـــی انجـــام داده انـــد و مقـــرر 
شـــده اگر رضاییان بخواهـــد در لیگ برتر 
به فوتبـــال بازی کردن ادامـــه دهد، قطعاً 
آن تیـــم اســـتقلال خواهد بود و باشـــگاه 
اســـتقلال نیز به لحاظ مالی قادر اســـت 
که نیازهـــا و درخواســـت های این بازیکن 
را بـــه خوبی تأمین کند و مشـــکلی از این 
حیث وجـــود نـــدارد اما مســـأله ای که در 
ایـــن میان ممکن اســـت برای اســـتقلال 
مشکل ســـاز باشد این اســـت که رضاییان 
از یک تیـــم خارجـــی پیشـــنهاد مطلوبی 
دریافت کند که در چنین شـــرایطی حفظ 
رامین دشـــوار خواهد شـــد اما چیزی که 
واضـــح اســـت اینکه باشـــگاه اســـتقلال 
قصـــد نـــدارد بـــه ســـادگی رضاییـــان را از 
دســـت بدهد و ایـــن بازیکـــن در اولویت 
تمدیـــد قرارداد با باشـــگاه اســـتقلال قرار 
دارد. البته مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال 
قصد دارنـــد اصول حرفـــه ای را در تمدید 
قرارداد بـــا بازیکنان رعایت کـــرده و قطعاً 
پیـــش از پایـــان فصل بـــا هیـــچ بازیکنی 
قـــرارداد تمدیـــد نخواهنـــد کرد چـــرا که 
چنین رفتـــاری به طـــور قطـــع در روحیه 
دیگـــر بازیکنان نیز اثـــرات مخرب خواهد 

. شت ا گذ

newspaper.inn.ir iranvarzeshii

گفت و گو ی اختصاصی

فائزه زمانی
خبر نگار

سوژهاتفاق روز


